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Tekst inspraakreactie Voorbespreking 31 mei 2022 bij de gemeenteraad Buren  
Mevr. Alessandra Liberto, namens de Bezorgde Buren Beweging 
 
Namens de deelnemers van de Bezorgde Buren Beweging (BBB) waardeer ik de ons gegunde 
spreektijd. Mijn naam is Alessandra Liberto; ik ben een van de 100+ Bezorgde Buren, woonachtig aan 
de Concorde te Buren. Wij streven ernaar om van Bezorgde naar Betrokken Buren te transformeren 
om uiteindelijk als “De Blije Buren Beweging” te eindigen. We zijn al aardig op weg. 
 
De BBB ontstond in de herfst van 2021 naar aanleiding van het Ontwerp Omgevingsvisie Buren. Wij 
vormen zeker geen protest groep. We streven ernaar om betere communicatie en interactie met de 
Gemeente Buren te bewerkstelligen en bij te dragen aan een gezonde en veilige leefomgeving voor 
allen. 
 
Onze zorgen aangaande de Omgevingsvisie betreft 3 punten: 
 
Punt 1: een geplande nieuwe verbindingsweg tussen Erichemseweg en Tielseweg. Daar hebben we 
schriftelijk tegen geprotesteerd met eenduidige motivatie. De antwoorden van het college op onze 
zienswijze stellen ons deels gerust: we zijn blij dat de ingetekende randweg van de kaart is en dat er 
meer duidelijkheid is over de interpretatie van de ontwikkelingszone tussen Erichem en Buren.  
 
Punt 2: zorg over de kwaliteit van natuur en landschap: verdere bebouwing van het landschap, het 
verder reduceren van boomgaarden en natuur in onze omgeving. Wij zijn niet tegen bebouwing 
maar wij vinden dat er ruim voldoende ruimte beschikbaar is in de bestaande kern van Buren nabij 
voorzieningen als bijv. supermarkt, school, oud centrum. Dit is een oproep aan de Gemeente Buren 
om vooral drie goede locaties rondom het oude centrum nader te onderzoeken: ons is ter ore is 
gekomen dat de eigenaren van twee grote percelen bij het centrum deze willen gaan verkopen. Het 
betreft het terrein tussen de sportvelden en de school en het terrein naast de parkeerplaats. Dit zijn 
ons inziens ideale locaties om woningen voor starters en voor ouderen te bouwen. Wat ons betreft 
is dit belangrijke informatie voor de Gemeente Buren, wordt er eerst 'binnenstedelijk' gebouwd en 
pas daarna (of niet) aan de rand in het landschap.  Wij willen graag dat meer mensen (ook mensen 
met een smallere beurs) het recht hebben en de kans krijgen om in Buren te wonen. Dus overweeg 
“inbreiding” ipv “uitbreiding” van de Gemeente Buren, in lijn met het woningprogramma 2020-2030 
als onderdeel van een evenwichtig beleid en verantwoorde groei.  
 
De ‘uitbreidingslocatie’ is echter niet van de collegekaart verwijderd. De Van Arnhem groep mag nog 
steeds bouwen ten koste van boomgaarden en natuur... terwijl er andere geschikte locaties zijn. We 
willen nu eerst de uitgewerkte plannen afwachten alvorens een oordeel te vellen. 
 
Punt 3: zorg over onduidelijke processen en onvoldoende communicatie vanuit de gemeente Buren 
naar de inwoners van Buren. Hoe komt dit? We wonen met maatschappelijk betrokken mensen in 
de wijk. We verbazen ons nog steeds dat we niets wisten van de ontwerp Omgevingsvisie, meerdere 
informatieavonden hebben gemist alsook de raadsinformatieavond van twee weken geleden. Dit 
gebrek aan duidelijke communicatie is zorgwekkend en herhaalt zich steeds. We hopen dat de 
gemeente dit kan verbeteren en burgers verder te betrekken bij besluitvorming.  
 
We zijn graag bereid om hier mee te denken en te helpen.   Bedankt voor uw aandacht. 
 
Namens de Bezorgde Buren Beweging,  
Alessandra Liberto  
E. alessandra.liberto@me.com   
Wiebe Oosterhoff, Wim de Jager, Carin van Sterkenburg, Evelien Steenis 
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